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2 Voorstel tot vaststelling van de Verordening inrichting antidiscriminatievoorziening gemeente
Neerijnen (2010-03-11182)
Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
3 Voorstel tot vaststelling van de Verordening gemeentelijke rekenkamercommissie Neerijnen
2010, het intrekken van de Verordening gemeentelijke rekenkamercommissie Neerijnen 2006
en het instellen van een Bestemmingsreserve rekenkamercommissie, alsmede om over te
gaan tot werving van drie externe leden, waarvan één aan te wijzen als voorzitter. (2010-03-
4718)
Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
4 Voorstel tot vaststelling van het Overzicht geldende verordeningen gemeente Neerijnen
(2010-03-10350)
o De heer Veeken (GBN) zegt te hebben geconstateerd dat de datum, die vermeld staat
bij de Inspraakverordening niet klopt. Hij verzoekt om voor 1 april de lijst nog eens goed
na te lopen en mogelijke fouten te corrigeren.
o De heer Mulder (SGP) vraagt naar de reden dat deze verordeningen opnieuw worden
vastgesteld. Zijn ze gewijzigd? Tevens vraagt hij naar de verordeningen die nu met de
vaststelling van deze lijst ingetrokken worden.
o Toezeggina burqemeester De Zeeuw: de beantwoording op deze vragen zal schriftelijk
geschieden voor de raadsvergadering van 1 april 2010.
Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
5 Voorstel tot instemming met de wijzigingen in de Gemeenschappelijke regeling
Belastingsamenwerking Rivierenland (2010-03-6648)
Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad uvorden geagendeerd.
6 Voorstel tot vaststelling van het Voorbereidingsbesluit Waalbandijk te Waardenburg
(2010-03-4627)
Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
7 Voorstel tot zendtijdtoewijzing aan Stichting Regio Omroep Betuwe periode 2010-2015
(2010-03-10989)
o De heer Mulder (SGP) zegt op dit ondenmrerp graag een toelichting te wensen van de
portefeuillehouder. Voorzover hij het zich kan herinneren is 5 jaar geleden ingestemd
met een verzoek van de Regio Omroep, waarbij destijds m.n, aandacht is gevraagd voor
de nieuwsvoorziening aan de burgers van de gemeente Neerijnen. De radiozender is
niet via de beide etherfrequenties te ontvangen in de gemeente Neerijnen, wel via de
kabel. Hij vraagt zich dan ook af, of we hieraan mee moeten werken. De omroep heeft
wel een weblog, maar geen website, dus geen nieuwsvoorziening. Ook vraagt hij, of er
cijfers bekend zijn hoeveel burgers uit Neerijnen hier gebruik van maken.
o De heer Nühoff (GBN) zegt regelmatig te horen dat er veel naar geluisterd en gekeken
wordt door de burgers uit Neerijnen. Maar over cijfers beschikt hij niet.
o Toezeq,aina burç~emeester De Zeeuw: dat ze de kijk- en luistercijfers zal opvragen bij de
Regio Omroep Betuwe. Tevens zaf ze het bereik van de etherfrequenties in de
gemeente Neerijnen navragen en informeren naar de informatievoorziening via een
website.
Advies commissie: dit voorstel kan als bes,vreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
8 Voorstel tot het benoemen van een waarnemende voorzitter voor de Gemeenteraad
2010-2014 (2010-03-5664)
Advies commissie: dit voorstel kan als aaendapunt voor de raad worden geagendeerd.
9 Voorstel tot het benoemen van een voorzitter en een plaatsvervangende voorzitter voor de
Raadadviescommissies, evenals het aanwijzen van leden en plaatsvervangende leden voor
de Raadadviescommissies 2010-2014 (2010-03-8013)
Advies commissie: dit voorstel kan als aaendapunt voor de raad worden geagendeerd.
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10 Voorstel tot het benoemen van leden en plaatsvervangende leden voor de Auditcommissie
2010-2014 en het aanwijzen van leden in de Werkgroep Raad Informatie Systeem
(2010-03-5664)
Advies commissie: dit voorstel kan als agendapunt voor de raad worden geagendeerd.
11 Voorstel tot benoeming/aanwijzing leden en plaatsvervangende leden in Gemeenschappelijke
regelingen en Verbonden partijen 2010-2014 (2010-03-5263)
Advies commissie: dit voorstel kan als aaendapunt voor de raad worden geagendeerd.
12 Voorstel tot benoeming wethouders voor de periode 2010-2014 (2010-03-5663)
Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
13 Voorstel tot toelating raadsleden in ontstane vacatures periode 2010-2014 (2010-03-5664)
Advies commissie: dit voorstel kan als agenda,vunt voor de raad uvorden geagendeerd.
14 Voorstel tot ontheffing woonplaatsvereiste wethouder (2010-03-6715)
Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
Rondvraag
- De heer Nijhoff (GBN) hoort verontrustende berichten over de Nieuwbouw school Tuil,
over de grootte e.d., hij vraagt de wethouder om toelichting.
- Wethouder Sijbers antwoord dat er een Memo vanuit het college is verstrekt, waarin de
m2 zijn uitgelegd. Daarnaast zou de school graag meer speelruimte willen hebben. De
school heeft recht op 1.500 m2. Uw raad heeft aangegeven dat er extra ruimte moet
zijn om potentiële groei op te kunnen vangen. Daarom is het aantal m2 opgehoogd
naar 2.000. De school wil ook graag een speelweide o.i.d. om de kinderen op te
kunnen laten spelen, een wens die ook leeft onder een aantal dorpsbewoners. Bij
vaststelling van het IHP heeft de Raad duidelijk aangegeven dat alleen aan wettelijke
normen moet worden voldaan, meer níet. De ruimten voldoen daaraan en daarvoor is
- financiële dekking.
- De heer Van Tellinaen (PvdA) kan zich de redenering van de wethouder voorstellen
m.b.t. de reservering van de grond voor de school. Ander onderwerp is, ofje niet de
vraag zou moeten stellen, om bij de forse uitbreiding van het dorp Tuil er ook met
voldoende sport- en speelvoorzieningen rekening gehouden moet worden. De vraag is
dan ook, of hiermee rekening is gehouden bij het opstellen van de exploitatieopzet
voor het bouwplan.
- Wethouder Sübers vindt dit inderdaad een andere discussie dan die voor de
berekening van de gronden voor de school. Is ook niet ter sprake gekomen bij de
planopzet voor de Klingelenburg, dat hier speelruimte moest komen.
- De heer Mulder (SGP) zegt ook de vertegenwoordigers van de school in de
fractievergadering te hebben gehad. Hij is het met de heer Nijhoff eens, dat er in het
verleden wel degelijk verwachtingen zijn gewekt met uitspraken in
raadadviescommissies en/of gemeenteraad voor de komst van een trapveldje o. i.d..
We moeten zorgen dat bij planvorming er aandacht is voor voldoende
speelmogelijkheden in woonwijken.
De heer Van Lith (VVD) heeft bedenkingen, of de legitimatieplicht een vooruitgang is
bij de verkiezingen. Wenst een signaal af te geven, dat het niet duidelijk is of dit
uiteindelijk stemmen heeft gekost, omdat mensen niet de moeite meer nemen om met
legitimatiebewijs terug te komen naar het stembureau.
De heer Van Tellinaen (PvdA) vult aan dat niet alleen duidelijk gecommuniceerd moet
worden naar de burgers dat ze een legitimatieplicht hebben bij de verkiezingen, maar
dat ook uitgelegd moet worden waarom het nodig is. Mensen begrijpen het anders
niet, immers de stembureauleden kennen me toch?
Wethouder Van het Hoofd zegt als stembureaulid in Varik een papier op de voordeur
te hebben geplakt, waarop de kiezers nog eens gewezen werd op de legitimatieplicht.
Zijns inziens heeft dit geleid tot het minder wegblijven/meer terugkomen van kiezers.
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- De heer Van Lith (VVD) brengt de problematiek van de hangjongeren in Haaften ter
sprake. Vooral de samenscholing achter de C1000 leidt regelmatig tot overlast,
waaraan snel iets gedaan moet worden. Ook dient nagedacht te worden aan een
structurele oplossing voor dit probleem.
- De heer Nühoff (GN) en mevrouw Bambacht-de Jonah (CDA) sluiten zich graag bij de
oproep van de heer Van Lith aan en verzoeken hieraan spoedig aandacht te besteden.
- Wethouder Van het Hoofd antwoord dat het nieuwe college zeker aandacht zal hebben
voor veiligheid en is het met de raadsleden eens dat hier iets aan moet gebeuren.
De raadsgriffier,
De voorzitter,
'
A, Overheul
10. Sluiting
- De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.
Vastgesteld in de gecombineerde vergadering van de raadadviescommissies op 20 mei 2010,
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